
Referat fra IDU-møte – tirsdag 09.04.2024 kl. 0830-0930 i møterom 222.  

Til stede:  

Fra organisasjonene: 

Melanie Wrigglesworth (Forskerforbundet) Angela Ulrike Weigand (Parat), Olaug Flatnes 

Bratbak (Tekna), Else Jorunn Melstokkå (NTL) 

Hovedverneombud:  

Hana Lukesova (hovedverneombud) 

Hilde Moen Selstø (varahovedverneombud) 

 

Fra arbeidsgiversiden:  

Kari Loe Hjelle, Hanne Elisabeth Cappelen (referent) 

Fraværende: Wenche Førre 

 

Dagsorden: 

• Ingen saksliste til styremøte som skulle være 10.04.2024 (avlyst)  

• Annet? 

 

Ingen saker til styremøtet 10. april 2024 (avlyst) 

Det ble informert om årsak til avlysning, som er fordi det kun er en orienteringssak som blir 

sendt til styret på sirkulasjon.  

Annet? 

 

Det kom innspill fra hovedverneombud om å se nærmere gjennom disse punktene: 

a. budsjettforslag 
b. omgjøring av stillinger som ikke er besatt  
c. byggeprosjekter 
d. virksomhetens planer og planer for hvordan vedtatt budsjett skal disponeres 
e. valg ved anskaffelser, og fordeling av utstyr og hjelpemidler 
f. opplæring 
g. oppsetting av arbeidsplaner 
h. personalpolitikk i virksomheten 
i. omdisponeringer mellom lønnsutgifter og andre driftsutgifter 
og annet som implementering av ny hovedavtalen og omstillingsavtalen 
 
På dagens møte ble det godt informert om de første tre punktene:     

a. budsjettforslag - Hvert år i starten av september skal UM sitt budsjettforslag for 
kommende år sendes UiB, og i november blir UiBs budsjett godkjent av UiB-styret. Ved UM 
diskuteres budsjettet i IDU-møtene i forkant av at budsjettforslag og budsjett styrebehandles i 
hhv. september og desember. Man vet at det meste av tildelte midler går til lønn og husleie. 
Innspill til budsjettforslag sendes UM-administrasjonen fra avdelingene i slutten av juni.  
 
Tidspunkt for tildeling av driftsmidler til seksjoner/avdelinger ble etterlyst. 
Avdelingene/seksjonene får tildelt driftsmidler etter at regnskapet for foregående år er 



avsluttet. De vanlige aktivitetene ved avdelingene/seksjonene kan settes i gang ved årets 
start uten å måtte vente på endelig vedtatt tildeling.  
 
b. omgjøring av stillinger som ikke er besatt – Tilsetting i ubesatte stillinger er som 
oftest helt avhengig av museets økonomi og budsjetterte midler til eventuelle nye tilsettinger. 
Det foregår et fortløpende arbeid i ledelsen ifb. å se muligheter for å lyse ut stillinger, men 
det er ingen automatikk i at avganger skal erstattes.  
 
c.  byggeprosjekter – HS 10 skal tømmes og det pågår for tiden et stort arbeid ifb. 
Prosjekt Sikre Samlinger og nye øremerkede midler fra 2024. Det etterspørres en evaluering 
av MP3 byggeprosjekt. Bør ha med evaluering av MP3 slik at man kan lære av den 
prosessen og kunne være litt i forkant av eventuelle lignende utfordringer som man hadde 
da. Det oppstår utfordringer i forbindelse med personalet som strekker seg langt for å bidra til 
at prosessen går så smidig som mulig. Status HS10 ønskes inn som et fast punkt på IDU-
møter fremover.    
 
d. virksomhetens planer og planer for hvordan vedtatt budsjett skal disponeres 
e. valg ved anskaffelser, og fordeling av utstyr og hjelpemidler 
f. opplæring 
g. oppsetting av arbeidsplaner 
h. personalpolitikk i virksomheten 
i. omdisponeringer mellom lønnsutgifter og andre driftsutgifter og annet som implementering     
   av ny hovedavtalen og omstillingsavtalen 
 

På et neste IDU-møte før sommeren fortsetter gjennomgangen av de resterende punktene. 

Trivselsundersøkelsen 2023: 

Oppfølging ved avdelingene fra trivselsundersøkelsen i 2023. Man savner konkret oppfølging 

i forbindelse med samarbeid på tvers av avdelingene og ber ledelsen om informasjon. Det er 

igangsatt fagseminar som var et konkret punkt fra trivselsundersøkelsen 2023. Det er 

kommet informasjon om at ARK undersøkelsen skal gjennomføres vinter 2024/2025.   

 

Kulturhistorisk museum stengt: 

Det finnes ingen god informasjon om at Kulturhistorisk museum er stengt. Vedlagt bilder fra 

noen naturlige steder det burde vært god og opplysende informasjon om at museet er stengt. 

Sommeren står snart for døren og turistene som allerede er i byen, spør kollegaer i 

Muséhagen daglig om museet ikke er åpent?  

(var også tema på IDU-møte høsten i fjor, 12.09.2023)  

 

          


